

2026 Melbourne Go Workshop (ShuYing) **New Year Tournament (2D below)**

The Melbourne Go Workshop (ShuYing) is to present the 2026 New Year Tournament (2D below).

The tournament will be held at 23 The Quadrangle, Glen Waverley, 3150.

Date: 15/02/2026 Time: 9:00 am – 4:00 pm  
Cost: \$40.00 (no discount & no refund for participants)  
Rewards: Top 3 winners in divisions **20% of total Cost**

## Division & Timing (Handicap under review)

**Handicap rule:** Players requiring a handicap can be recommended by a Melbourne Go teacher or attend an assessment at the Melbourne Go Studio (ShuYing) on Saturday evenings (31/01/2026 and 07/02/2026). Players who have participated in tournaments organized by ShuYing within the last 6 months are exempt from assessment.

2D below (inc 2Dan) **limited 28 players**  
6 rounds, 20 minutes main time + 3x30 byo-yomi

However, the list of participants to be added to the division may be adjusted based on the total number of people who register on the day. It will be announced on 14/02/2026 afternoon.

## Rules

Chinese counting / Japanese counting depends on the referee on duty (every 4 players are supervised by 1 referee)

## Registration :

By 14/02/2026 (Sat) 12:00pm  
To: Mr. Sheng Fang (Joe) Zhou 0401 688 151 (Chinese)  
Mr. William Rui 0432 695 399 (English)

\* Please let us know your special needs, such as food allergies, disability assistance, interpreters, etc.

## Entrance :

15/02/2026 (Sun) 0900- 0930 am

## Agenda :

Lower-rank	Avg 40 min
0930 – 1200	Round 1-2-3
1200 – 1300	Lunch
1300 – 1530	Round 4-5-6
1600	rewards

Due to the limited space, all accompanying persons, parents and spectators are requested to stay at separate rooms or leave the venue.

Drinks and lunch will be provided.

2026 年墨尔本围棋工作室（鼠营）辞旧迎新杯（2 段以下组）

比赛地点：23 The Quadrangle, Glen Waverley, 3150。

日期：2026 年 2 月 15 日 时间：上午 9:30 – 下午 4:00

费用：40.00 澳元（参赛者不享受折扣，且不退款）

奖励：各组前三名可获得总费用的 20% 作为奖励

**让子：**需要让子的参赛选手可以通过墨尔本围棋老师推荐，或者周六晚上（1 月 31 日，2 月 7 日）来墨尔本围棋工作室（鼠营）参加评估。最近 6 个月参加过（鼠营）举办的比赛选手可以不用评估。

2 段以下组（含二段）限 28 人参赛

6 轮比赛，每轮 20 分钟主时 + 3x30 分钟读秒

但参赛人数可能会根据当日报名人数进行调整。将于 2026 年 2 月 14 日下午公布。

**规则**

计分方式：中国式/日本式，由当值裁判决定（每 4 名参赛人员由 1 名裁判监督）。

**报名：**

截止时间：2026 年 2 月 14 日（周六）中午 12:00

联系人：  
Sheng Fang (Joe) Zhou 0401 688 151 (中文)  
William Rui 0432 695 399 (英文)

\* 请告知您的特殊需求，例如食物过敏、残障人士协助、翻译等。

**入场：**2026 年 2 月 15 日（周日）上午 9:00-9:30

**活动安排：**

Lower-rank	Avg 40 min
0930 – 1200	Round 1-2-3
1200 – 1300	Lunch
1300 – 1530	Round 4-5-6
1600	rewards

由于场地有限，所有陪同人员、家长和观众请待在单独的房间或离开场地。

我们将提供饮品和午餐。